
 

Betreft: Wijkteams 

 

Toelichting: 

De ChristenUnie fractie, Gouda’s 50+ en de SP fractie hebben

zorgen van betrokken burgers 

Tijdens de presentatie van het 

wethouder Bergman dat er gezocht wordt naar samenwerking met de Raad en 

betrokkenheid van de inwoners van Gouda. 

hebben de wijkteams echter 

Kadernota 2015 – 2018 en de brief van wethouder Niezen van 1 juli 2014. 

 

Vragen: 

1. Met welke argumentatie heeft

de subsidie aan de wijkteams per 1

wijkteams niet passen in de nieuwe vorm van burgerparticipatie?

2. Waarom heeft voorafgaand aan deze stellingname 

functioneren van de wijkteams 

gepland stond voor eind 2014.

3. Op welke manier zijn de wijkteams betrokken bij het proces voorafgaand aan 

besluit? 

4. Kunt u inzicht geven in de 

huishoudbudget, activiteitenbudget, ondersteuningsbudget en 

aandachtsprojecten) 

wordt? 

5. Op welke wijze wordt 

ontwikkeld en per wanneer zal deze alternatieve vorm geëffectueer

6. In de brief van de wijkteams wordt verwezen naar ‘aangegane verplichtingen 

voor 2015. Welke afspraken zijn dat en hoe worden die gewaarborgd?

7. Op welke manier wil het college de 

betrekken bij de besluitvorming ove

burgerparticipatie?  

 

 

Wout Schonewille, Raadslid ChristenUnie

Lenny Roelofs, fractievoorzitter SP

Astrid van Eersel, raadslid Gouda’s 50+

 

 

 

 

 

 

 

Artikel 38 vragen. 

, Gouda’s 50+ en de SP fractie hebben kennisgenomen van 

zorgen van betrokken burgers en wijkteams over het voortbestaan van de wijkteams. 

Tijdens de presentatie van het bestuursakkoord op 17 juni 2014 is ons verzekerd door 

er gezocht wordt naar samenwerking met de Raad en 

betrokkenheid van de inwoners van Gouda. In een ontmoeting met wethouder Nie

hebben de wijkteams echter een andere boodschap ontvangen. Dit blijkt ook uit de 

2018 en de brief van wethouder Niezen van 1 juli 2014. 

Met welke argumentatie heeft wethouder Niezen namens het college

de subsidie aan de wijkteams per 1-1-15 zal stoppen en  waarom vindt ze 

wijkteams niet passen in de nieuwe vorm van burgerparticipatie?

voorafgaand aan deze stellingname geen evaluatie van het 

functioneren van de wijkteams plaatsgevonden, temeer daar deze evaluatie 

gepland stond voor eind 2014.   

Op welke manier zijn de wijkteams betrokken bij het proces voorafgaand aan 

Kunt u inzicht geven in de totale kosten van de wijkteams (onderverdeeld in 

ctiviteitenbudget, ondersteuningsbudget en 

en de gewenste bezuiniging die hiermee gerealiseerd 

Op welke wijze wordt er een alternatieve vorm van burgerparticipatie 

en per wanneer zal deze alternatieve vorm geëffectueer

In de brief van de wijkteams wordt verwezen naar ‘aangegane verplichtingen 

voor 2015. Welke afspraken zijn dat en hoe worden die gewaarborgd?

Op welke manier wil het college de Gemeenteraad en betrokken burgers 

betrekken bij de besluitvorming over deze belangrijke vorm van 

 

Raadslid ChristenUnie 

Lenny Roelofs, fractievoorzitter SP 

Astrid van Eersel, raadslid Gouda’s 50+ 

kennisgenomen van de 

over het voortbestaan van de wijkteams. 

op 17 juni 2014 is ons verzekerd door 

er gezocht wordt naar samenwerking met de Raad en 

met wethouder Niezen 

Dit blijkt ook uit de 

2018 en de brief van wethouder Niezen van 1 juli 2014.  

het college besloten dat 

waarom vindt ze dat de 

wijkteams niet passen in de nieuwe vorm van burgerparticipatie? 

een evaluatie van het 

, temeer daar deze evaluatie 

Op welke manier zijn de wijkteams betrokken bij het proces voorafgaand aan dit 

(onderverdeeld in 

en de gewenste bezuiniging die hiermee gerealiseerd 

alternatieve vorm van burgerparticipatie 

en per wanneer zal deze alternatieve vorm geëffectueerd worden? 

In de brief van de wijkteams wordt verwezen naar ‘aangegane verplichtingen 

voor 2015. Welke afspraken zijn dat en hoe worden die gewaarborgd? 

Gemeenteraad en betrokken burgers 

r deze belangrijke vorm van 


